«K11 ARTOID», Cinematheque, Issue 7, 2015, P10-11





影像館 CINDIANE

Presenting the dual artist exhibition at chi K11 art museum. chi K11美術館呈現藝術家雙個展。



10 altoid acinematheque

LEO XU PROJECTS





Clockwise from top left: Cheng Ran, Born in the Wild (2013); Cheng Ran, Day and Night, The Stardust (2015); Chen Wei, Adrian Cheng, Cheng Ran and Leo Xu at the opening of Cinematheque: ing of Cinematheque Wei The Drunken cehall (2015)

情感錄影: 順時針由左上起 程然 「生於曠野」(2013); 程然「日月星辰」(2015); 陳維《 那名明、程然及許 宇於《影像館》開幕現場 陳維「迷醉的舞池」(2015



icking off the new season and K11 Art Mall's Spring 2015 Art Festival, the K11 icking off the new season and K11 art Mail's Spring 2013 Art restrict, the K11

Art Foundation has teamed up with Leo Xu Projects for a collaboration of two presentations including "In the Waves" by Chen Wei and "Music is On, Band is Gone" by Cheng Ran. Titled *Cinematheque*, this preliminary project for the chi K11 art museum Shanghai showcases two budding young talents, both figures highly representative of newly emerging Chinese artists. Exhibiting from March 16 to May 31 in Shanghai, guests are able to enjoy these dual exhibitions while experiencing a part of the new Chinese creative generation and their unique artistic language.

In Chen Wei's "In the Waves" exhibition, a great emphasis is focused on reflective, minute observations of individual emotion and awareness. Each piece projects a unique perception of Chen Wei's conceptualised installation photography and his interpretation of popular culture, a dramatic narrative of graphic messages. The exhibition space has also been transformed with large scale, life-size installations for this particular show, featuring a lounge or club based on two themes: the space itself and the people enclosed within the space. With exceptional detail and an array of vibrant colours, the exhibition provides a cultural yet symbolic meaning of the unique architectural space. The project envelopes each visitor with the feeling of regeneration brought on by youth culture and today's current social conditions, inspired by the artist's desire to canture the abstract vouth of today. to capture the abstract youth of today

Cheng Ran's "Music is On, Band is Gone" uses video images and installations inspired by music and performance to portray the artist's latest adventures. The exhibition includes seven video imagery projects, three installations, Cheng Ran's recently published novel, as well as his newly released music record. Also featuring an exclusive live installation and performance for the chi K11 art museum Shanghai exhibition space, this interactive showcase portrays our society's younger generation and how in-tune they are to utilising and finding new applications for technology and media. "Music is On, Band is Gone" specifically targets the theme of retro to technically and inetical. Missis of this part of the speciment of water through the creative use of surreal images and sounds. By displaying his individual take on methodologies and experiments for different forms of media, from visual imagery to installation art and performance, Cheng Ran continues to challenge the traditional ideals of imagery and narratives with his unique visuals and projects.

為chi K11美術館2015年的首個藝術專案,K11 ART FOUNDATION聯合LEO XU 為のIK 11 実付版2015年3月前期銀行等末月 ARF FOUNDATIONSTICE 20 及 同じてTS、期限工程所を任何家的関係、保険在完成型)員(程拠音楽遊花幣、 樂除不見了)に雙個展的形式部入新的一年並組限2015年以1職的藝術中心 以「影像館、為主題的新一輪藝術事。這個名為「影像館」的聯展、是上海(市) K11美州館在2015年9首前項目。展覽2017日0日至5月31日在上海展出、観京透透過證實 展将龍一帯运用名事常具代表性か中國新營藝術家的作品。體墊新一代中國新恩英才的天 馬行空, 以及他們別樹一幟的藝術語言。

陳維於(在涼裡)的個人原中,把集點放在對個體的循絡和高減回撥精率的洞察上。每一張 影像作品都標誌出陳維對裝置攝影的獨特關鍵。逼着他對流行文化作為利用國像信息作出 戲劇性屬述的理解。整個展覽空間也化作大規模的巨型裝置藝術,在這個酒吧舞廳中,反映 出開國主題: 它開本身、以及在這個空間裡的人們。在這個充滿了小細節、五光十色的展覽 中,空間型成為了一個帶有文化象徵直義的獨特建築空間。每一位到訪問展的朋友,均可以 在整個實態中感受到自新住代文化和社會現況所帶來的一種再生之感,體驗藝術家希望記 錄這個時代難以投援的年輕人根望。

而程然於《音樂還在響、樂隊不見了》則運用了以音樂和表演為主題的錄像和裝置,回顧了 即也加定、自然地工业。 参析资金新型程、整值展質性括了化熔接像作品。三個股票、程度最近出版设体的小设和图 片、展览道足界了為上海小(x1)来特施附近的一件现得鉴置加速比、适业完满互敲性的原 提內容很好地抽讀了我們社會年輕一代,以及他們的技術的審查方的來看和應用。(首樂 還在票,樂郎不長了?在您多起與實影像和雜音之外,還加入了從古電子音樂。由提像表達至 藝術裝置及表演、程然通過表現他個人對不同類別的傳播媒介的運用方式的探討和實驗、繼 續在他那些獨特的綠像作品和項目中挑戰人們對傳統綠像的視覺表現和敘事方法的認知。



CINEMATHEQUE APLOID